



裘錦秋中學(屯門)家長教師會
Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun)
Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road,
Tuen Mun, N.T., Hong Kong.
Tel.: (852) 24611555
Fax: (852) 24646161

23-25/PTA029

愛心餃子工作坊

2023-2025 年度
第二十屆(第二年度)
家長教師會委員會

家長教師會主席：
周秀玲女士

第一副主席兼宣傳：
鍾海燕女士

第二副主席：
張錦添副校長

第三副主席兼總務：
劉美英女士

第四副主席兼康樂：
楊雅鈞女士
李靜儀主任

秘書：
張健莉女士
廖禧滢老師

司庫：
梁婉兒女士
廖禧滢老師

顧問：
陳月平校長

敬啟者：

為了讓學生感受到家長的關愛，體驗中國北方餃子的獨特風味，並慶祝教師節，家教會特邀家長參加「愛心餃子工作坊」。當天製作的餃子將於午餐時供中一、二的學生及老師品嚐。希望家長踴躍參與，名額有限，先到先得。有意參加的家長請於9月4日（星期四）前回覆本通告。

工作坊詳情如下：

日期：9月10日（星期三）

時間：上午8:30-中午13:45

地點：學校家政室（308室）

名額：40位

所有原材料費用由家教會津貼提供

如有查詢，請聯絡李陽老師或致電2461 1555（代轉）與本人聯絡。

此致

各家長

裘錦秋中學（屯門）
第二十屆家長教師會主席

謹啟

（周秀玲）

二零二五年九月三日

PTA Circular**2023-2025/029****Workshop: "Heartfelt Dumpling"**

Dear Parents,

In order to help students feel the love of their parents, experience the unique flavors of Northern Chinese dumplings, and celebrate Teacher's Day, the Parent-Teacher Association invites parents to participate in the "Heartfelt Dumpling Workshop." The dumplings made that day will be served to the first and second-year students and teachers during lunch time. We encourage parents to actively participate, as spaces are limited and available on a first-come, first-served basis. Interested parents are asked to reply to this notice by Thursday, 4th September.

Workshop Details:

- **Date:** 10th September (Wednesday)
- **Time:** 8:30 AM – 13:45 PM
- **Venue:** Room 308
- **Capacity:** 40 participants

All material costs will be subsidized by the Parent-Teacher Association

Should you have any enquiries, please contact Mr. Peter Li or call on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,



Zhou Xiuling

Chairperson

September 3, 2025